
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 
Hallituksen kokous 21/2014 
Aika: 11.9.2014 klo 9.00 
Paikka: Ttalo, B122 
Läsnä: Tiitu Lahti, Tomi Laakso, Aleksi Pyykkönen, Aleksi Talsi, Miikka Laitila, Atte Keinänen 
(saapui 9:01), Reetta Arokoski (saapui 9:24), Mikko LatvaKäyrä (saapui 10:01) 
Poissa: Eeva Siikaaho, Emmi Linkola 
Puheenjohtaja: Tomi Laakso 
Sihteeri: Aleksi Talsi 
 

1. Kokouksen avaus 
Avattiin kokous ajassa 9.00. Atte Keinänen saapui ajassa 9.01. 

2. Kokouksen päätösvaltaisuus 
Kokouskutsu oli lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen 
jäseniä, todettiin kokous päätösvaltaiseksi. 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Miikka Laitila ja Atte Keinänen. 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 
Lisättiin kohdaksi 8.5 Olkkarin kahvimylly, siirrettiin alkuperäisiä kohtia 8.5 ja 8.6 
vastaavasti eteenpäin. Lisättiin kohta 15.2 Vararehtoreiden opiskelijapäivä. 
Vaihdettiin Yrityssuhteet kohtaan 11 ja Opintoasiat vastaavasti kohtaan 14. Vaihdettiin 
Tiedotusasiat kohtaan 9 ja Tapahtumat vastaavasti kohtaan 13. 

5. Ilmoitusasiat 
Miikka toi kokouseväitä viiden euron rajoissa. Näin ollen ensi kokouksen eväisiin 
käytettävissä 10 euroa. Ilmoitettiin, että kokouseväistä luumut on pestävä. Postissa oli 
tullut Maanmittarikillan kiltalehti Geometres 3/2014, Fyysikkokillan kiltalehti Kvantti 
sekä Akvilalta lähete kuohuviinilaseista. 

6. Hyväksyttävät laskut 
Hyväksyttiin Meri Terholle 31,11e teestä, maidosta, hunajasta ja kermasta. 
Hyväksyttiin Anna Valajalle 88,91e ISOjen järkkäämää kiwaa tapahtumaan, 
Varaslähdön picnicin eväisiin ja YJtarvikkeisiin liittyvistä kuluista. 

7. Mitä kuuluu? kierros 
Tomi: Pelaillut kahdestaan, muttei kunnon peliä. Tiistaina makoili, nyt tuntuu jo ihan 
hyvältä. Tomilla matkajännä ja hyvä fiilis.  
Aleksi P: Katsonut kurssit kuntoon, jutellut moduuleista ja unelmoinut keväällä 
valmistuvansa tekniikan kandidaatiksi.  
Miikka: Munchenissa oli hauskaa, mutta kärsii nyt flunssasta ja henkisestä krapulasta. 
Atte: Päässyt takaisin koulun penkille, flunssa painaa ja Kukkaviikonloppu odottaa. 
Tiitu: On aivan pihalla ratsastusaikatauluista ja joutuu huomenna heräämään aikaisin 
viettämään siskonsa kanssa laatuaikaa Kilon poliisiasemalle. 
Aleksi T: Kuuluu hyvää, odottaa viikonlopun reissua, on väsynyt. 

8. Talous ja hallintoasiat 
1. Kehityskeskustelut 

Doodle on tehty, ja osa on jo doodlannut. DL su klo 20 mennessä. 

2. Laitossopimus 



Ei vielä uusia nimiä. 

3. Killan lippu 

Tomi käy tänään 11.9. katsomassa AYY:n toimistolla. 

4. Uudet jäsenet 

Reetta Arokoski saapui ajassa 9.24. Mietittiin keinoja, miten tiedottaa 
informaatioverkostojen ulkopuolisia jäseniä lukuvuoden alussa. Aleksi P 
vastaa uusille jäsenille sähköpostilla. AYY:ltä käydään hakemassa lista 
jäsenmaksun maksaneista lähipäivinä. Sovittiin, että Emmi lähettää uusille 
ulkkarijäsenille viestiä, kun hallituksen driveen on päivitetty tieto maksusta. 
Muistutettiin, että maksun vastaanottavien hallituksen jäsenten päivitettävä 
tiedot driven taulukkoon. 

5. Olkkarin kahvimylly 

Reaktorilta tullut reilusti kahvipapuja. Aleksi P laittaa OTMK:lle viestiä 
kahvinkeittimen puhdistamisesta ja keskustelee heidän kanssaan kahvimyllyn 
ostamisesta.  

6. Toimareiden kuulumiset (OTMK, liikuntavastaavat) 

Keskusteltu uuden kirjahyllyn hankkimisesta. OTMK:lle ei kuulu kummempia, 
liikuntavastaavat selvitelleet Ethanan liivejä ja Ethanahaalarimerkkejä sekä 
suunnitelleet kiipeilykokeilua. Antti Nupponen laittoi pitkän sähköpostin 
Ethanasta. Olympialaiset järjestetään, ja niistä on Facebooktapahtuma tehty. 

7. Mitä muuta tuli tehtyä?  

Pohdittiin vaalikokouksen ja suunnitellun kulttuuritapahtuman risteäviä 
päivämääriä ja niiden aiheuttamaa dilemmaa. Tomi pyytää Emmi Linkolaa 
pyytämään Emmi Peltosta siirtämään päivämäärää. Vaalikokous päätettiin 
pitää 28.10. 

9. Tiedotusasiat 
1. Kukkaviikonloppu 

Huomenna 12.9. lähtö. Läsnä tulee olemaan reilusti vanhempia 
tieteenharjoittajia. 

2. Sähköpostilistojen tilanne 

Kaikki on ajan tasalla, myös iv14lista on luotu.  

3. Nettisivujen päivitys 



Phuksikuvat on suurelta osin päivitetty. Atte ja Aleksi T katsovat kuvat ja 
phuksien nimilistat lähitulevaisuudessa kuntoon. 

4. Inf.tkk.fi 

Korvaavaa sivustoa on kehitetty kiltalaisten toimesta. Haasteena ollut saada 
sivusto sopivalle palvelimelle. Sivuston kehitys on muuten edennyt hyvin.  

5. Uudet toimittajat 

Kaarlo Haikonen on hakenut Kukan toimittajaksi. Päätettiin, että Kaarlo 
Haikonen valitaan Kukan toimittajaksi. Hänelle kerrotaan lisäksi, että häneltä 
odotetaan vähintäänkin Marathoniin liittyvää juttua Kukkaan. 

6. Ilmomasiina 

Mikko LatvaKäyrä saapui ajassa 10.01. Uutta Ilmomasiinaa kehitetty, mutta 
se ei ole vielä testausvaiheessa. 

7. Mediataloexcursio 

Lokakuussa Atte järjestänee excursion johonkin mediataloon. 

8. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, historioitsija, valokuvaajat, Kukan 
niittäjät, kiltalehden toimittajat, ATKpartio) 
 
Toimareille ei kuulu kummempia. Historioitsija johtaa Suomea. 

 
9. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 

10. Phuksiasiat 
1. Phuksien kuulumiset 

Phukseille kuuluu hyvää. Phuksit näyttävät kotiutuneen hyvin Olkkarille. 
Orientaatio on sujunut myönteisissä merkeissä. 

2. Haalarit 

Mainospaikkaexcelin kanssa oli muutamia haasteita. Muuten haalaritilaus 
etenee aikataulussa. 

3. KVopiskelijat 

Käytiin keskustelua Athenen phuksit ‘14 ryhmästä KVopiskelijoihin liittyen. 
Todettiin, että ryhmä on hyvä pitää vain informaatioverkostojen phukseilla. 
EIT:n tuesta Athenen EITopiskelijoiden kiltahaalareihin saatu alustavaa tietoa, 



Aleksi T selvittää Mikko Meriläiseltä lähipäivinä lisää. 

4. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, KVvastaava, WappuHali, ISOt) 

ISOvastaavalle ja ISOille kuuluu hyvää, ovat olleet kiireisiä. KVvastaava on 
selvitellyt EITopiskelijoille haalareiden tukemista EIT:ltä. WappuHali on 
jakanut vanhoja tiedostoja Aleksi T:lle mm. phuksisitseihin liittyen.  

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 
  

 
11. Yrityssuhteet 

1. Tulevat excursiot 

Ensi viikolla Augustin ja Reaktorin excursiot 17.9. Lokakuun alussa tulossa 
useita konsulttiyritysten excursioita. Smartly.io:n excursio 7.10. Futuricen 
phuksiexcu ennen Marathonia. Relexin excursio 12.11.  

2. Sponssien tilanne 

Kaksi sponssia edenneet, sisältäen yhden vuosijuhlasponssin. 

3. BMI 

Lauantaina 13.9. menee haku kiinni. Infolaisia suhteellisen hyvin 
ilmoittautunut.  

4. Toimareiden kuulumiset (Yrityssuhdetiimi, TEKkiltayhdyshenkilö, 
Marathontoimikunta) 

MarathonTMK:lle kuuluu erittäin hyvää, ovat olleet aktiivisia. 
Yrityssuhdetiimille kuuluu ihan hyvää. Miikka tapaa heitä varmaan ensi viikon 
alussa. TEKkiltayhdyshenkilöstäkin on havaintoja. 

5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Yritysilta järjestetään 14.10. Miikka selvittää tilaa ja ruokia, varatilana toimii 
Tietosauna. Marathon etenee.  

 
12. Ulkosuhteet  

1. Vuosijuhla 

Tiitu tavannut vuosijuhlatoimikuntaa. Lukkareita hankittu. FTMKkasa tulossa.  

2. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, hupiministeri) 
 

Vuosijuhlatoimikunnalla menee hyvin. Hupiministerille laitettu mailia 



Managerien isännöimisestä.  
 

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 

13. Tapahtumat 
1. Stadisuunnistus 9.9. 

Satoi, mutta meni hyvin. Phukseja oli kivasti jatkoillakin. ISOt jaksoivat 
hienosti. Haalarimerkkejä meni paljon ja jatkoilla oli enemmän porukkaa kuin 
viime vuonna. 

2. Laulusauna 10.9. 

Meni hyvin, porukkaa oli paljon. Laulukirjoja saatiin phukseille. 

3. Phuksisitsit 11.9. 

Tapahtuu tänään. Sovittiin aikatauluista hallituksen kesken: hallituksen jäsenet 
klo 17:30 paikalle, phuksikapteeni ja IE aiemmin. Muistuteltiin, että otetaan 
kuvat ennen pöytien siirtelyä ja hankitaan vahtimestarille lahja. 

4. Olympialaiset 16.9. 

Facebooktapahtuma löytyy ja sähköpostitse on tullut tiedotusta.  

5. Hallitussitsit 

Todettiin, että selvitellään päivämäärää. 

6. Toimareiden kuulumiset (pikkuIE, lukkarit) 

Ei kuulu ihmeellisempiä.  

7.  Mitä muuta tuli tehtyä? 

 

14. Opintoasiat 
1. Uuden DIohjelman tilanne 

Mikko tapaa Eila Järvenpäätä tänään. Mikko ottaa Risto Sarvakseen yhteyttä 
lähipäivinä. 

2. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 



3. Toimareiden kuulumiset (hallopedit, SCIvastaava) 

Mikko on pettynyt siihen, ettei kandikoulutusneuvostossa ollut meidän 
edustajia. Mikko laittaa viestiä siitä, että tulee ilmoittaa, jos ei pääse paikalle. 
SCIvastaavan kanssa ei ole juteltu. 

15. Muu toiminta 
1. Tietokonetarrat 

Athenetietokonetarroja ideoitu. Tarroja voitaisiin käyttää myös mm. latureissa 
Olkkarilla. Atte hoitaa tarrojen tilauksen. Lisäksi Atte tilaa Athenen 
haalarimerkkejä lisää.  

2. Vararehtoreiden opiskelijapäivä 

Pietari Keskinen on laittanut asiasta sähköpostia hallitukselle. Järjestetään 
26.9. Vararehtorit kiertelevät Otaniemessä, mm. Olkkarilla. Tulevat Olkkarille 
15:30, jolloin olisi suotavaa, että Olkkarilla on porukkaa. Tomi pyytää Emmiä 
lisäämään viikkotiedotteeseen. 

16. Muut esille tulevat asiat 
 
Phuksi ehdottanut, että Täffän ruokalippuja ostettaisiin Olkkarille myyntiin. 
Todettiin, että tämä ei ole kannattavaa toteuttaa. Vaatisi jonkun 
vastuuhenkilön killasta.  
 
Tämän päivän myöhästymisistä sakkoja jaettiin: 
Atte: 1 mieto 
Reetta: 1 skumppa ja 1 mieto 

 
17. Seuraava kokous 

 
Seuraava kokous pidetään 19.9. klo 14:15.  

 
18. Kokouksen päättäminen 

 
Päätettiin kokous ajassa 11.00. 

 
Pöytäkirjan tarkastajat: 

       

 

 

_______________________  _______________________  

Miikka Laitila Atte Keinänen 



 

 

Puheenjohtaja ja sihteeri: 

 

 

 

_______________________  _______________________  

Tomi Laakso Aleksi Talsi 


